
Zápisnica z verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obecného úradu obce Pavčina Lehota, 

ktoré sa konalo 21.052.2018 v Pavčinej Lehote 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Oznam o vzdaní sa mandátu poslankyne Mgr. Tomáňovej, zloženie sľubu poslanca Bc. Petra Pethö 

3. Informácie o priebehu realizácie projektu výstavby chodníkov a verejných priestranstiev 

4. Schválenie preklenovacieho úveru pre financovanie projektu 

5. Rôzne 

6. Uznesenie 

7. Záver 

Rokovanie:  

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Miroslav Ščasný. 

Privítal prítomných poslancov, skonštatoval, že zasadnutie je uznášania schopné. Predniesol navrhnutý 
program zasadnutia a ten sa bez pripomienok schválil. Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Radka 
Kureková. 

K bodu 2/ 

Starosta – je nezlučiteľný post zamestnanca obecného úradu a poslanca – Mgr. Tomáňová sa vzdala mandátu 
v zmysle platného zákona, nakoľko podpísala pracovnú zmluvu s OÚ. Poďakoval za odvedenú prácu 
v zastupiteľstve. Prečítal poslanecký sľub a  nový poslanec – podľa výsledkov volieb – Peter Pethö, zložil 
poslanecký sľub. 

K bodu 3/ 

Starosta – predložil informácie o priebehu realizácie projektu výstavby verejných priestranstiev a chodníkov. 
Všetky práce by sa mali stihnúť ukončiť do konca mája.  

- Začne osádzanie a montáž ihriska, začne aj výsadba zelene, aj pri pluhu  

- Nastal problém zo zápisom kultúrnej pamiatky v katastri – horná časť a tá tam nepatrí 

- Starosta podá žiadosť o stavebné povolenie o úpravu spevnenej plochy pri cintoríne/frézovaná drť/ - 
na dobudovanie priestoru na kontajnery – do mesiaca by malo byť vydané, 14 000 € obec dostane 
z MASK 

- Dá sa vypracovať PD na cyklochodník – mala by vyjsť výzvy na budovanie cyklochodníkov, bude 
riešené s firmou Premiér Consulting v termíne máj –jún 2018, budú 4 mesiace na podanie žiadosti 

- Očakáva sa výzva na výstavbu a rekonštrukciu miestnych komunikácií v malom rozsahu – rozvoj 
cestovného a turistického ruchu, zlepšenie vzhľadu obcí, rekonštrukcia parkov 



- Obci bola pridelená dotácia na opravu mostíka na melioračnom kanáli vo výške 5000 €, rozpočet je 
na 8000 €, zvyšok doplatí obec 

- Stav spracovania ÚP obce PL – nastala komplikácia pri schvaľovaní Urbárom, Ing. Jenčová vyslovila 
nesúhlas s tým čo už raz bolo schválené, bude sa čakať na  stanovisko okresného úradu 

 

 

K bodu 4/ 

Starosta – pre refinancovanie projektu výstavby VP a chodníkov je nutné schváliť  v zastupiteľstve  prijatie 
Preklenovacieho úveru vo výške 89 148,96 od Prima Banky a.s., ktorý bude následne refinancovaný zo 
schválenej dotácie v plnej výške. 

Poslanci toto prerokovali a schválili výšku úveru. 

K bodu 5/ 

Rôzne: 

A/ Starosta – privítal pána M. Staroňa, ktorého požiadal o vyjadrenie sa k ponuke od Telekomu – a to 
inštalácia optických káblov v obci PL  

M. Staroň - povedal, že pre neho pôjde o konkurenciu, nie je dovolené viesť káble vzduchom ako hlavné 
vedenie, predniesol technickú špecifikáciu, vo väčšine prípadoch je obci umožnené využiť tieto káble aj pre 
svoje vnútorné potreby/ prenájom, kamery, rozhlas.../ 

Starosta – na stretnutí ZMOS  sa bude informovať od starostov, ktorí majú s týmto už skúsenosť 

B/ Ing. Hajkovský – nutnosť riešiť stav neodtekania a zanesenia nového kanála pri cintoríne a jeho prekrytie 
mrežou, nakoľko je tam dosť hlboké miesto,  je nutné  opraviť cestu na Lazisko, potrebné prijať opatrenie 
k vyhláseniu o udržiavaní nedeľného pracovného kľudu/ bez kosenia, pílenia..../ 

Starosta – už oslovil firmu, ktorá dielo realizovala, aby pripravili cenovú ponuku na prekrytie tohto miesta 
záťažovou mrežou, postará sa, aby sa miesto vyčistilo  

- Cesta na Lazisko – keď sa dokončia všetky stavebné práce v obci, opraví sa, osloví sa aj Ing. Volaj kvôli 
dopravnému značeniu, aby sa zabránilo vjazdom neoprávneným vozidlám 

- Pracovný kľud v nedeľu – v Bobrovci už prijali VZN, poradí sa so starostom, z čoho pri jeho tvorbe 
vychádzali 

C/ P. Okoličány – navrhuje, aby sa inštalovali cestné spomaľovače a plot  pri detskom ihrisku 
a novovzniknutom parčíku pri cintoríne, pre kontrolné kamery je ochotný poskytnúť elektrinu ale nie 
internetové pripojenie 

D/ Mgr. Kureková – oznámila prítomným, že po dohode s majiteľmi pozemkov celej zelenej lúky nad nimi 
a s Ing. R. Staroňom, ktorý lúku obrába, si môžu odchovávať kone a vybudovať z bezpečnostných dôvodov 
ohradu a prekrytý prístrešok s vodou a elektrinou 

E/ Starosta – ohľadne prijatého VZN 1/2018 /vodenie a držanie psov/- cenová ponuka na exkrementové koše,  
– 90 €, objednajú sa 3 kusy a rozmiestnia po obci 

F/ Starosta – MŠ požiadala o dofinancovanie/350 €/ montáže pyramídovej veže. Zastupiteľstvo túto čiastku 
schválilo.  

G/ M. Benická – ako vyzerá oprava zvonice, či treba nejakým spôsobom pomôcť pri vypratávaní zaprataných 
priestorov po zosnulom J. Staroňovi 



Starosta – musia sa požiadať pamiatkari o súhlas, možnosť požiadať o dotáciu ministerstvo kultúry, bude sa 
musieť vypracovať projekt krajským pamiatkovým ústavom, požiada Mgr. Tomáňovú o pomoc pri tomto 
vybavovaní 

- Rodina kompletne upratala pozemok pri vjazde do obce, susedia a spoluobčania sú ochotní pomáhať 
pozostalým 

 

 

K bodu 6/ 

Mgr. Kureková prečítala uznesenie a to sa aj schválilo. 

K bodu 7/ 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

V Pavčinej Lehote, 21.05.2018 

Zapísala:  Mgr. Radka Kureková     ............................................... 

 

        ............................................... 

      Mirosla Ščasný  - starosta obce Pavčina Lehota 

 

 


